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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 
PRIMORSKO-GORANSKA  ŽUPANIJA 

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR POTOK 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA: 024-05/23-01/16 
URBROJ: 2170-1-03-00-23-10 
Rijeka, 31. 05. 2023. 
 
 

   
 

ZAPISNIK 
S 2. SJEDNICE VMO POTOK 

 
2. sjednica VMO Potok održana je 31.05.2023. (četvrtak) s početkom u 18:00 sati u prostorijama 
MO Potok, M. Butkovića 2. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
-     Zoran Frković, predsjednik VMO 
-     Mila Žunić zamjenica predsjednika VMO 
-     Goran Mačukat, član VMO 
-     Mirjana Matić, članica VMO 
-     Orijana Viljevac Šarić, članica VMO 
-     Snježana Seršić, tajnica MO 
 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio sljedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Usvajanje Rebalansa Financijskog plana MO Potok za 2023. godinu. 
2. Rasprava o zahtjevima pristiglim između dvije sjednice. 
3. Rasprava i donošenje prijedloga prioriteta u održavanju objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture za 2024. godinu. 
4. Rasprava o realizaciji programa „Pozdrav ljetu“. 
5. Razno. 

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
AD 1 
 
       Zaključak: 
 

 Nakon rasprave jednoglasno je usvojen Rebalans Financijskog plana za 2023. 
godinu. 

 
AD 2 

 

Predsjednik VMO Zoran Frković informirao je prisutne vijećnike o zahtjevima građana i dopisima 
primljenim između dvije sjednice.   
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     Zaključak: 
 

 Vlasnik ugostiteljskog objekta caffe bar “Gozzi pub”, Josipa Završnika 5a zatražio je 
28.04.2023. suglasnost za produženje radnog vremena (do 02,00 sata) za 4. svibnja 
2023. godine zbog proslave rođenja djeteta vlasnika lokala. Zbog kratkog roka 
predsjednik je dao suglasnost. 

 
AD 3 
 
Vijećnici su raspravljali o prijedlozima komunalnih prioriteta građana i vijeća za 2024. godinu, te 
jednoglasno donijeli sljedeći 
 
     Zaključak: 
 

 Prioriteti održavanja komunalne infrastrukture za 2024. godinu su: 
 
1. Postava dječje sprave njihalica na oprugu na dječje igralište u ulici Josipa 

Završnika 
2. Postava stupića na nogostup u ulici Viktora Cara Emina između kućnih brojeva 

4d i 6a 
3. Postava uspornika prije raskršća ulica Nikole Cara i Rikarda Katalinića Jeretova  
4. Preregulacija dijela prometa u ulici Nikole Cara kod kućnog broja 4 na način da 

se omogući izlaz iz "slijepog" dijela koji završava terasom i stupićima na 
regularni izlaz iz ulice Nikole Cara na ulicu Viktora Cara Emina (pored zelene 
površine) 

5. Sadnja 2 stabla ispred zgrade u ulici Viktora Cara Emina kućni broj 18 (umjesto 
posječenih stabala kestena) 

 
Ostali prijedlozi rješavat će se redovnim putem i to: 
- Potrebno je uputiti dopis građanu koji je tražio preregulaciju prometa s Trga 

kralja Tomislava na Krešimirovu ulicu da objasni prijedlog i napravi skicu istog. 
 
- Što se tiče prijedloga za čišćenje grafita na fasadi uzduž ulaza u Cambierievu 

ulicu iz Krešimirove, Vijeće smatra da je to velik problem u cijelom gradu, poslat 
će se dopis Odjelu za komunalni sustav da razmotri mogućnost kako zaštititi 
zgrade od devastacije grafitima u čitavom gradu, češćom ophodnjom ili 
postavom nadzornih kamera i kažnjavanjem počinitelja. 

 
- Rijeka Plusu će se proslijediti molba roditelja djece s poteškoćama u razvoju koju 

dovode u Centar za autizam u ulici Stane Vončine. Zatražit će se da se označe 
mjesta s natpisom "samo za korisnike Centra za autizam".    

- Također  će se poslati dopis Odjelu za komunalni sustav i Čistoći da se riješi 
nedostatak kontejnera u ulici Stane Vončine. Korisnici Centra bi trebali bi imati 
posebne kontejnere za infektivni otpad jer postojeća 2 kontejnera nisu dovoljna 
za potrebe svih stanara I korisnika u navedenoj ulici. 

 
- Zahtjevi za farbanje dječje sprave na igralištu u ulici J. Završnika, te za 

zamjenu prometnih znakova u ulici Z. Petranovića kod k.br. 3 i 5 proslijeđeni 
su nadležnom Odjelu za komunalni sustav i Rijeka Plusu, sanirat će se iz 
sredstava redovnog održavanja. 

 
AD 4 
 
Vijeće je raspravljalo o realizaciji programa Pozdrav ljetu i donijelo sljedeći: 
 
      Zaključak: 
 

 Održan je tradicionalni Turnir u briškuli i trešeti uz podjelu medalja i prigodnih 
poklona za najbolja 3 para, te zahvalnica za sudjelovanje svim učesnicima. 
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 Dogovoriti će se akcija besplatnog mjerenja tlaka i šećera u krvi s Gradskim 
društvom Crvenog križa (na otvorenom u Parku dr. Frančiškovića). 
 

 Ostale aktivnosti planirat  će na sljedećim sjednicama. 
 

AD 5 
 
      Zaključak: 
 

 Vijeće je raspravljalo o mogućim programima koji bi se mogli realizirati volonterski u 
suradnji s Klubom starijih osoba i Dječjom kućom, te će ih kontaktirati za daljnji 
dogovor.  

 
 
 
Sjednica je završila u 20:00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 
 

Zapisničar: Predsjednik VMO Potok: 
 

Snježana Seršić    Zoran Frković 
 


